
Van: 

Verzonden: zondag 13 december 2015 16:33 

Onderwerp: Lichthinder 

 
Geachte griffier, 
 
Wilt u dit bericht doorzenden aan de raadsleden?  
 
Is het ook wenselijk dat er regelgeving komt voor lichthinder? Vanmiddag zaten hier mensen 
met laserlampen de woningen naar binnen te schijnen. Naast het hinderlijk licht kan dit ook 
nog eens schadelijk zijn voor de ogen.  
 
 
Zonder duisternis is er geen goede nachtrust mogelijk. Mogelijk kan men hierover mensen 
informeren.  
 
Meer informatie omtrent lichthinder kunt u vinden op: 
 
http://www.platformlichthinder.nl/ 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 


